
 
 
Aan : de leden van commissie AZ van de gemeenteraad van Goirle. 
Van  : Het bestuur van de LOG 
Datum: 28 augustus 2015 
 
 
Aanleiding. 
Als wij goed zijn geïnformeerd, liggen in de volgende vergadering van de Goirlese ge-
meenteraad drie besluiten van het college van B en W ter definitieve besluitvorming 
voor. Wij nemen aan, dat u die besluiten ook zult bespreken tijdens de volgende  verga-
dering van de commissie AZ. 
De aan u voorgelegde collegebesluiten zijn : 
1. Het college heeft besloten de  nieuwe licentieaanvraag van het LOG bestuur om na 

31 oktober 2015 weer 5 jaar te mogen uitzenden  van een positief advies te voorzien 
2. Het college heeft besloten niet mee te werken aan de overname van het beeldarchief 

van de LOG onder de door het LOG bestuur voorgestelde condities. 
3. Het college heeft besloten om de jaarlijkse subsidie van 15800 euro - die al vele jaren 

aan de LOG is betaald - te verlagen naar het wettelijke minimum van 11.800. Dit mede 
om de eenmalige aanschaf van twee extra camera’s in de raadszaal mogelijk te ma-
ken. 

 
Bestuurlijke uitgangspunten. 
Teneinde tot een goede besluitvorming te komen willen wij u in deze notitie informeren 
over de stand van zaken van ons plan van aanpak. 
 
Vanuit democratisch oogpunt bezien, is het een te betreuren ontwikkeling, dat het lokale 
nieuws - het nieuws dat dicht bij de belevingswereld van mensen staat - in toenemende 
mate wordt verwaarloosd. Het bestaan en voortbestaan van een lokale publieke omroep 
is tegen die achtergrond van groot belang voor de versterking van een democratische 
lokale  samenleving.  In het coalitieakkoord is gelukkig dan ook ingezet op een nadruk-
kelijk  streven van de coalitie om alle relevante partijen op te roepen een licentie aan te 
vragen. Wij hebben begrepen, dat er zich - naast de LOG – hiervoor geen andere partij-
en hebben gemeld.  Meewerken aan die democratische opdracht is wat het bestuur van 
de LOG drijft om de omroep nieuw leven in te blazen. Dat is geen gemakkelijke opgave, 
die alleen maar kan slagen  wanneer de Goirlese politiek die bestuurlijke opgave ten 
volle ondersteunt. 
Wij zijn bij de inrichting van het vernieuwde LOG-concept steeds uitgegaan van zes es-
sentiële uitgangspunten: 
1. Op termijn is er geen ruimte voor een lokale omroep met een verzorgingsgebied van 

minder dan 100.000 inwoners. Dat is het standpunt van zowel het Kabinet als van  de 
VNG  en  de OLON. Dat standpunt is al langer bekend, maar het heeft tot nog toe niet 



geleid tot actie vanuit opvolgende LOG besturen. Er moet dus de komende jaren ge-
werkt worden aan de vorming van streekomroepen. In ons geval ligt het in de rede om 
2 varianten te onderzoeken, t.w. een omroep met Oisterwijk, Moergestel, Hilvarenbeek 
en Goirle en de variant van samengaan met Omroep Tilburg. De eerste variant is een 
variant met meerdere spelers in vergelijkbare (minder goede) omstandigheden en de-
ze variant zal moeten worden uitgebreid met verder gelegen gemeentes - waarmee 
Goirle geen vanzelfsprekende relatie heeft -  om te voldoen aan het >100.000 criteri-
um. Het bestuur van de LOG wil daarom vooral inzetten op gesprekken met Omroep 
Tilburg en wil daartoe op korte termijn eerste contacten leggen. Recent zond Omroep 
Tilburg al de voetbaldagen bij VOAB uit : die omroep kijkt dus al over de gemeente-
grenzen heen. 

2. Uit alles blijkt, dat jongeren steeds minder naar traditionele televisie kijken. Ze volgen 
het nieuws in toenemende mate via andere kanalen en op tijdstippen, die hen passen. 
De traditionele televisie heeft naar ieders overtuiging zijn langste tijd gehad. Daarom 
moeten radio-en tv organisaties meer en meer samenwerken met andere aanbieders 
van content. Om die reden heeft het LOG bestuur ingezet op een nauwe samenwer-
king met de website ingoirle.com . Van de nieuwsgaring door deze professioneel ge-
leide site wil het bestuur dan ook optimaal gebruik maken. Dat kan o.a. door de con-
tent van ingoirle.com te gebruiken voor de versnelde (her)start van de kabelkrant, 
waardoor het lokale nieuws 24 uur per dag te zien is op de site en ook op de kanalen 
van de LOG. Maar los van die samenwerking is het reëel  te veronderstellen dat de 
wereld van de (publieke) omroepen er over 5 jaar totaal anders uit zal zien. Alles wat 
we nu in gang zetten moet dan ook vooral gezien worden als een overgang naar een 
ander medialandschap over uiterlijk 5 jaar.  

3. De afgelopen jaren heeft de LOG niet voldaan aan het gestelde in de Mediawet en 
aan de condities van het Commissariaat van de Media. Er is geen periodieke rappor-
tage geweest van de verplicht gestelde adviesraad en ook uw raad heeft bij ons weten 
nooit gediscussieerd over de vraag of de LOG wel voldeed aan de eisen van de wet. 
Met uitzondering van het programma “Goôlse Kringen” hebben alle programma’s een 
sterk op amusement gericht karakter. Er is uiteraard niets tegen amusement, mits het 
maar niet de hoofdzaak gaat uitmaken en ondersteunend is voor de eigenlijke kernta-
ken van een publieke omroep: educatie, informatie en cultuur.  Wij hebben als uit-
gangspunt voor ons beleid geformuleerd, dat centraal moet staan, dat de program-
ma’s moeten gaan over, worden aangeboden aan en worden gemaakt door in 
hoofdzaak Goirlese mensen en organisaties en dat ze zodanig zijn ingericht en 
zo breed zijn, dat alle relevante stromingen in de gemeenschap zich daar in her-
kennen. Zonder die identiteit vervalt o.i. de basis aan een lokale publieke om-
roep. Voor veel  medewerkers van de LOG vereist dat een wezenlijk andere oriëntatie: 
niet wat je leuk vindt wordt gemaakt en uitgezonden, maar datgene wat past in deze 
doelstelling. Daaromheen is er naar het oordeel van het LOG bestuur nog voldoende 
ruimte voor amusement  op het LOG kanaal. 

http://ingoirle.com/
http://ingoirle.com/


4. De LOG is de eigenaar van de licentie en is verantwoordelijk voor een “vulling”, die 
voldoet aan de eisen van de Mediawet. Eisen, die - dat lijkt nu al wel vast te staan - in 
de nieuwe Mediawet alleen maar zwaarder zullen worden aangezet. In dat eigenaar-
schap past dat het LOG bestuur verantwoordelijk is voor een passende totaalpro-
grammering, maar dat de “kabel” kan worden aangeboden aan organisaties, die de 
programma’s feitelijk maken. Wij willen met Goirlese verenigingen en personen hier-
over in gesprek en zijn daarmee ook al begonnen. De dagelijkse programmering willen 
we concentreren rond een zevental hoofdthema’s. Het huidige Goôlse Kringen is het 
programma, dat wekelijks wordt uitgezonden en een overzicht geeft van mensen en 
zaken, die in die week mede het nieuws bepaalden of zullen bepalen. Het biedt dus 
een mooi overzicht van wat er in Goirle speelt. Daarnaast wil het bestuur een dagelijks 
programma rond de volgende thema’s: Goôlse Politiek. Goôlse cultuur, Goôlse ge-
schiedenis, Goôlse sport en recreatie, Goôlse ondernemers en een programma rond 
“portretten” van Goôlse mensen en organisaties. De uitzending van de wekelijkse eu-
charistieviering zal vanzelfsprekend worden gehandhaafd. Dit idee zullen we medio 
oktober ook toetsen bij de LOG-adviesraad. 

5. De LOG is een vereniging. Maar een vereniging met nauwelijks leden. Het bestuur is 
van mening dat een vereniging niet alleen ruimte kan bieden voor een brede betrok-
kenheid, maar het aantal leden kan ook worden gezien als een blijk van waardering 
van de bevolking voor hetgeen geboden wordt. Het bestuur wil de verenigingsvorm 
daarom koesteren en zal inzetten op een brede campagne om leden te werven. Daar-
voor moeten we naar onze mening idealiter eerst “iets laten zien”, maar we willen toch 
spoedig in 2016 met een campagne starten, die gericht is op 500 “tientjesleden” in 
2016, 750 in 2017 en 1000 in 2018. Dat zou dan op termijn kunnen leiden tot een -
noodzakelijke - extra financiering van de LOG. 

6. De uitzendingen van de LOG zijn nu alleen analoog te zien en te beluisteren. Het be-
stuur is van oordeel - ook na raadpleging van deskundigen - dat digitalisering een 
noodzakelijke conditie is om überhaupt verder te kunnen gaan. Voor die digitalisering 
moet een vijfjaars-contract worden aangegaan met de OLON en met een contribu-
tiebedrijf, dat zorgdraagt voor een goede verbinding tussen de studio en “Hilversum”. 
Beide contracten samen kosten 6500 euro per jaar, exclusief BTW. Het contract bindt 
ons dus 5 jaar en kan alleen worden ontbonden bij de eventuele vorming van een 
streekomroep. Het bestuur wil en kan deze noodzakelijke stap alleen maar zetten 
als het de betaling over een periode van 5 jaar kan garanderen. 

 
  



 
 
 
Waar staan we nu? 
1. De aanvraag voor een verlenging van de licentie, die eind oktober afloopt is tijdig en 

volledig ingediend bij het Commissariaat en zal worden verleend als de Raad het posi-
tieve advies van het College overneemt. 

2. De jaarlijkse inkomsten van de LOG uit subsidies zijn volstrekt onvoldoende om de 
jaarlijkse bijdrage van 6500 euro aan de OLON voor de digitale uitzendingen te beta-
len. Het bestuur van de Stichting Kabelkrant Goirle is in beginsel bereid om haar ver-
mogen van rond 30.000 euro - bedoeld voor LOG-activiteiten - beschikbaar te stellen 
voor de betaling van de vijf jaarlijkse termijnen. Het LOG bestuur heeft dan 5 jaar de 
tijd om de financiering na die vijf jaar te organiseren en hopelijk is de LOG dan onder-
deel van een grotere streekomroep. 

3. Veel apparatuur van de LOG is niet meer up to date en niet geschikt voor het maken 
en uitzenden van digitale programma’s. Het bestuur heeft gekozen voor het concept 
van Live-radio. Dat betekent dat de LOG studio wordt  ingericht met camera’s, die de 
gesprekken opnemen, waardoor er zowel radio als TV wordt gemaakt. De kosten van 
de daarvoor noodzakelijke apparatuur bedragen 11500 euro. Daarnaast moeten een 
tweetal camera’s met toebehoren en mengapparatuur worden aangeschaft voor op-
namen op locatie. Dat vergt een investering van 2500 euro. Het bij de tijd brengen van 
de radioapparatuur en het verplaatsen naar een andere ruimte vraagt naar schatting 
nog eens 5500 euro. Tezamen dus een investering van een kleine 20.000 euro. De 
LOG kan dat net betalen uit het opgebouwde eigen vermogen, dat daarmee overigens 
is uitgeput. Uitgaande van die investering en een afschrijf termijn van 5 jaar moet dan 
elk jaar 4000 euro worden gereserveerd voor vervanging. 

4. Er van uitgaande dat het genoemde onder 2 en 3 kan worden betaald uit de reserves 
moet al het andere worden betaald uit de jaarlijkse subsidie van 15.800 euro, aan te 
vullen - op een later tijdstip - met ledenbijdragen en mogelijke advertentie- inkomsten. 
Zelfs bij een subsidie van gemeentewege van 15800 zal de begroting 2016 dan niet 
kloppend gemaakt kunnen worden. Daarom hebben wij fors gesneden in het voorge-
nomen uitgavenpatroon. Wij willen de huur opzeggen van de garage en de TV-studio, 
waardoor de huur (exclusief  kosten van schoonmaak ) volgens opgave van het Jan 
van Besouw uitkomt op 5350 per jaar in plaats van de huidige 11.800. Wij denken die 
huur nog verder te kunnen verlagen door de overgebleven ruimte te delen met FAK 
Lumen. Die deling van ruimte heeft niet alleen een financieel voordeel, maar draagt 
ook bij aan een betere samenwerking tussen twee organisaties die ten dele hetzelfde 
werk doen. Het bestuur van FAK Lumen zal deze gedachte met een positief advies 
voorleggen aan de leden. Daarnaast zullen wij afstand doen van de regieauto, het-
geen naast de reeds genoemde huurverlaging  van 2000 euro per jaar een besparing 
oplevert van rond de 600 euro aan kosten van verzekering etc. Die verkoop is mogelijk 
omdat uw raad heeft besloten de eigen vergaderingen zelf te gaan uitzenden en om-



dat het bestuur kiest voor een soberder TV-programma, zoals boven beschreven. Het 
bestuur beziet samen met de bibliotheek de mogelijkheid om zoveel mogelijk uitzen-
dingen te doen vanuit de locatie bibliotheek en foyer van het Jan van Besouw. Daar-
door worden uitzendingen met publiek mogelijk, hetgeen bijdraagt aan een grotere 
zichtbaarheid en betrokkenheid. Ook in die situatie zal overigens een eigen ruimte 
noodzakelijk blijven.  

5. Uit onderstaande  begroting moge blijken dat met al deze bezuinigingen en samen-
werkingen bij een door het college voorgestelde verlaging van de subsidie in 2016 een 
niet vermijdbaar tekort ontstaat van 3000 euro en bij handhaving van het huidige sub-
sidiebedrag een klein overschot van 1000 euro. Het bestuur acht het niet verantwoord 
de noodzakelijke grote investeringen te doen, als een jaarlijks tekort van 3000 euro 
onvermijdbaar is. Als uw raad dus instemt met de voorgestelde korting dan zullen wij 
ons moeten beraden op hoe het verder moet. Tenminste menen wij  dat het recht zou 
doen aan uw instemming ten principale  met het voortbestaan van de LOG als het 
LOG bestuur de tijd krijgt om leden en reclame inkomsten te werven, die het tekort 
zouden kunnen dekken. Het moet ons daarnaast van het hart, dat wij niet goed begrij-
pen, waarom jarenlang zonder vragen 15800 is betaald en er nu geen ruimte wordt 
geboden voor de nieuwe koers van een nieuw LOG bestuur. Een korting van 25% op 
een jarenlang betaalde subsidie zonder enig overleg vinden wij niet getuigen van 
zorgvuldig bestuurlijk handelen. Wij hopen dat u daar nog eens goed naar wilt kijken. 

  



 
 
 
6.  
  
Begroting LOG 2016 2016 A 2016 B 

  Inkomsten Uitgaven Inkomsten Uitgaven 

Bijdrage gemeente Goirle opm1  € 11.885,00     € 15.885,00    

Huur JVB    € 5.345,58     € 5.345,58  

Schoonmaak    € 1.200,00     € 1.200,00  

Interpolis    € 1.099,00     € 1.099,00  

Tele 2    € 300,00     € 300,00  

KPN    € 600,00     € 600,00  

OLON    € 2.000,00     € 2.000,00  

Digitaal HUB    € 6.500,00     € 6.500,00  

Min EZ zendverg    € 365,00     € 365,00  

Admin en accountant    € 2.000,00     € 2.000,00  

Kleine onkosten    € 1.000,00     € 1.000,00  

Kabelkrant opm 2  € 6.500,00     € 6.500,00    

FAK Lumen opm 3  € 3.000,00     € 3.000,00    

Afschrijving inventaris in 5 jaar    € 4.000,00     € 4.000,00  

Subtotaal  € 21.385,00       € 24.409,58  

Resultaat  € 3.024,58       € 975,42  

TOTAAL  € 24.409,58   € 24.409,58   € 25.385,00   € 25.385,00  
 
 
 
 
Opmerking 1: Bijdrage gemeente is nog niet zeker (A en B). 
Opmerking 2: Bijdrage van Stichting Kabelkrant is tijdelijk. 
Opmerking 3: Delen van ruimtes met FAK Lumen is nog niet zeker. 
 



6. Met diverse partijen willen wij de komende maand de beoogde  programmering nader 
invullen en - niet onbelangrijk - vrijwilligers zoeken die aan de realisatie van die plannen 
willen meewerken. Medio oktober willen wij onze voorstellen toetsen aan de visie van de 
adviesraad. 
 
De digitalisering van het beeldarchief. 
Het college heeft besloten niet te willen meewerken aan ons verzoek om het LOG 
beeldarchief over te dragen aan de gemeente, die het deel dat door de archivaris zou 
worden aangemerkt als van historisch belang voor de hele gemeente, vervolgens zou 
digitaliseren en zodanig zou opslaan en toegankelijk maken, zodat het voor iedereen 
blijvend toegankelijk zou blijven. Wij lichten onze aanvraag hieronder voor uw beeld-
vorming verder toe. 
De digitalisering van het beeldarchief van de LOG is al geruime tijd een punt van dis-
cussie, zowel binnen de LOG als ook tussen de LOG en het college. Wij zijn van mening 
dat delen van het beeldarchief van de LOG voor de gehele Goirlese gemeenschap van 
waardevolle historische betekenis zijn. Om dit erfgoed te redden van een zekere onder-
gang is het noodzakelijk om de beelden over te zetten van de bestaande analoge op 
digitale beelddragers. De kosten van een dergelijk digitaliseringsproject zijn de afgelo-
pen jaren op verschillende manieren berekend. Een door het LOG bestuur ingestelde 
commissie van 4 deskundigen heeft een grondige analyse gemaakt en daaruit is een 
inventarisatie gekomen van, naar het oordeel van die commissie, waardevol materiaal. 
Digitalisering van dat materiaal zou naar schatting 50.000 euro gaan kosten. Een aan-
vraag daartoe is bij het college door het vorige LOG bestuur ingediend, waarbij zijdens 
het college is aangegeven, dat  - als het college al geld zou willen geven - in elk ge-
val de LOG ook de helft zou moeten bijdragen. Zijdens de LOG is dat toegezegd, waar-
bij de financiering dan zou plaatsvinden uit een schenking van 15000 euro van de Stich-
ting Kabelkrant Goirle (SKG), die daaraan weer de conditie koppelde dat het bestuur 
binnen een jaar zelf uit andere bronnen (crowdfunding) nog eens 10.000 euro zou weten 
te verwerven. 
Nu alle financiële feiten bekend zijn heeft ons bestuur er voor gekozen geen eigen mid-
delen beschikbaar te stellen. Hoezeer ons dat ook spijt en hoezeer wij het betreuren, dat 
een eerdere afspraak daarmee ongedaan wordt gemaakt: er is geen andere keuze. Het 
bestuur heeft het geld van de SKG - zoals boven betoogd - hard nodig om überhaupt 
aan een (digitale) toekomst voor de LOG te kunnen denken.  
Daarbij komt, dat de gemeente-archivaris ons in een gesprek heeft duidelijk gemaakt, 
dat in de aanvraag geen bedrag was opgenomen voor de noodzakelijke opslag en toe-
gankelijkheid voor iedereen. Het bestuur is verder van oordeel, dat het geen garanties 
kan geven voor een langdurige, professionele en toegankelijke opslag in eigen beheer. 
Om al deze redenen heeft het bestuur besloten tot intrekking van de bestaande aan-
vraag en heeft het gekozen voor de weg om het gehele archief aan te bieden aan de 
gemeente. Die zou vervolgens de archivaris kunnen vragen aan te geven welke delen 
van het archief echt van algemeen belang zijn. Zij zou daarbij gebruik kunnen maken 



van het vele voorwerk, dat de LOG-commissie van 4 heeft verricht. De commissie heeft 
overigens ook aangegeven, dat het mogelijk is om nog eens kritisch naar haar eindre-
sultaat te kijken. 
Uit de afwijzingsbrief  van het college leiden wij af, dat de archivaris van oordeel is dat 
zulks geen begaanbare weg is en dat zij met voorbijgaan aan het werk van de commis-
sie alle archieven wil raadplegen op de noodzaak van digitalisering. Daardoor lopen de 
kosten op naar het bedrag van 50.000 tot 80.000 euro, dat het college noemt in zijn 
brief. 
Wij zouden het zeer waarderen als er een mogelijkheid wordt gecreëerd om samen met 
bestuur, deskundigen en de archivaris nog eens goed te kijken naar wat nu echt drin-
gend nodig is en hoe dat kan worden gefinancierd. 
Wij zouden het zeer betreuren als,  als gevolg van mogelijke miscommunicatie, een be-
langrijk archief voor Goirle verloren zou gaan.  
 
Tenslotte. 
Wij hopen, dat deze notitie mee kan werken aan een goede besluitvorming over de toe-
komst van de LOG. Vanzelfsprekend zijn wij graag bereid om eventuele vragen uwer-
zijds te beantwoorden of om verhelderende informatie te geven. 
Onze voorzitter , Wil van der Kruijs, is daarvoor beschikbaar. Via wvander-
kruijs@gmail.com en via 06-55772993. 
Voor de volledigheid wijzen wij er op, dat deze brief ook wordt verstuurd naar al onze 
medewerkers en gesprekspartners, zodat zij niet uit de krant vernemen waar we nu 
staan in het LOG-traject. 
 
Het bestuur van de LOG. 
 
 
 
 
 
 . 
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